
 

 

Møtereferat 

Møtetittel: Styremøte i Leangen hockey nr. 3-20_21 
Møtetid: Onsdag 19.08.2020 kl. 18:00-20:30 
Møtested: Garderobe 
Referent: Daniel 
Inviterte 
Styret: Daniel, Dag-Arne, Fredrik, Ragnhild, Rune, Tommy 
Sportslig: Jan Morten og Thomas 
Forfall 
Styret: Tommy 
Sportslig:  

 
 
Faste saker: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Oppfølgning og godkjenning av referat fra sist møte 
3. Informasjon fra leder 

a. XXL avtalen 
b. Keeperkompensasjon eller tilsvarende – denne saken har hatt et annet navn tidligere 
c. Innkalling til årsmøte 
d. Rekruttering 
e. Jentesaken fra 2019-20 

4. Økonomi 
5. Info fra Sportslig (om sportslig er tilstede) 

a. Generell info  
b. Trenekabal 
c. Istider 
d. Samarbeid i klubb og med andre klubber 

 
Innmeldte saker 
16/20_21 Treningsavgift Sesongen 2020/2021 
17/20_21 Ny fordeling av skap og utstyrsplasser i trenerrommet 
18/20_21 Avklare hva rommet innerst til høyre i trenerrommet skal brukes til 
19/20_21 Sak meldt inn fra Sportslig: 
  Ønsker status på innkjøp av drakter/strømper 
20/20_21 Sak meldt inn fra Styret og Sportslig:  

Oppfølgning av politiattester for trenere, lagledere og materialforvaltere. 
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/politiattest/ 

21/20_21 Sak meldt inn av Sportslig: 
 Klubben trenger en barneidrettsansvarlig 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

22/20_21 Sak meldt inn av Lagleder Mikro: 
 Mikro ber om godkjenning til innkjøp av utstyr. 

  

 
 
23/20_21 Sak meldt inn av Styret: 

Jentesatsning i Trønderhockey 
24/20_21 Sak meldt inn av Styret:  

Covid-19  
At Leangen Ishockeyklubb bidrar med proaktiv handling for å holde foreldre utenfor 
garderobe etc. vi utvilsomt bidra til lavere smitterisiko. Vi har full forståelse for at 
hallen er et yndig treffpunkt for de fleste, men til hvilken pris? Kan vi oppfordre til å 
vrimle utenfor på  benker framfor i korridorene? Vi bør ha dette som en sak på 
kommende styremøte. 

25/20_21 Sak meldt inn av sportslig: 
  Støtte for oppussing av trenerrom, ordne flere skap, male vegger og legge teppeflis
  Kostnad – ukjent 
  Arbeid gjøres på dugnad 
 
 
 Diverse? 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

Sak Info Ansvarlig 
1 Ok  
2 Oppfølgning og godkjenning av referat fra sist møte  
3 Informasjon leder 

a) XXL avtalen 
- Kan Sindre lage en presentasjon av XXL avtalen som vi kan 

legge på Facebook 
Tiller er vår butikk foreløpig grunnet bla. Øyvind Sørli 
Handledag, drakter osv. 
De tar inn produkter etter vårt ønske 
Hvordan lanserer vi dette selv  
Trykte produkter i klubbprofilen. 30% rabatt 
(CCM) på leverandørens veil.pris. Gjelder 
medlem og klubb. Trykk kostnader kommer i 
tillegg. (25% PUMA) 
• Produkter fra leverandøren som ikke er i XXL-
sortimentet. Minst 20% rabatt på veil. uts. priser 
• Produkter fra hockey og medisinsk/førstehjelp 
på XXL. 10% rabatt på sentrale kjøp til klubben 
via faktura, nett og varehusfakturering. Gjelder 
ikke på salgsvarer. 
• Produkter inkludert i klubbens utvalgte utvalg på 
nettet. 10% rabatt på XXL.   Gjelder nett- og 
varehus. Gjelder ikke salg. 
  
I tillegg 3% Cashback på alt som handles med 
strekkode 

b) Keeperkompensasjon eller tilsvarende – denne saken har hatt et 
annet navn tidligere  

 Leder og styremedlem Fredrik erklærer seg inhabil 
 30% refusjon på utstyr mot kvittering og signert av trener og halv 
 treningsavgift – Enstemmig besluttet 

c) Innkalling til årsmøte  
 Må kjøres digitalt grunnet COVID19 

  

 
Forslag  å kalle inn til slutten av september og da ta inn revidert forslag til 
sportsplan slik at den også er i harmoni med retningslinjene. Ref. Tom 
Ødegårds arbeid som nå er til godkjenning hos forbundet. 

d) Rekruttering 
15 nye på første is økt 
Promovideo kommer – leder sportslig kontakter 
kontaktperson i Brannvesenet 

 



 

 

Postere og flyer – 2000 kroner bevilges til dette 
e) Jentesaken fra 2019-20 

Sportslig forklarer jentene på U15 om at tilbudet i år er i 
Wing og om de skal spille i Leangen så er det sportslig i 
Leangen som bestemmer hvilket nivå det skal trenes og 
spilles på. 

 
Eget innspill - U16 lag i Leangen 

1. Tatt opp i klubbleder møtet og vil være tema 
videre 

2. Trusler og tull fra krets og RIHK spesielt  om at 
Strinda legges ned om det blir LIHK G16 

3. Slik det er nå er det så stor ustabilitet i Nidaros 
at vi ikke vet annet enn at det blir dyrt å være 
med der 
BER OM ÅPNING FOR Å KJØRE DENNE SAKEN 
SLIK AT USKREVNE SANNHETER IKKE BESKYTTES 
OG AT GUTTENE FÅR ET BEST MULIG TILBUD 
Enstemmig besluttet at Daniel skal utrede 
konseptet videre!. 

 
4 Økonomi  

Se lengre opp. 
 

5 Det er gjennomført trener møter på alle nivåer i klubben og alle trenere 
fra U11 har nå signert kontrakt. 
 
Ønsker fra lagdelene : 
Disse har jeg fått inn: 
Mini: 
Vedrørende treningsdrakter til Mini U-09/10 bør vi tenke langsiktig. 
Dagens treningsdrakter er godt brukt, men mye forskjellig. Min mening 
er at vi klemmer på med 50-60 stk i str 130-140-150 + 4 youth gc. 
Disse skal stå igjen på mini de 2-3 kommende sesonger.  
 
U11/12: 
Treningsfemmere: 
4 farger (3 stk L og 3 stk Xl i junior pr farge). 
 
U14: 
Treningsfemmere: 
-4 farger (3 stk larg og 3 stk medium senior) 
- Legeskrin 
- Køllebag 
 
Oppussing av trenerrommet 
5000 kroner bevilges til oppussing av trenerrom 
 
 
 
 

 



 

 

16/20_21 Treningsavgift sesongen 2020_ (Ikke bestemt) 
Lagdel Kostnad sesong 
Micro  
Mini  
U-11  
U-12  
U-13  
U-14  
U-15  

 
Antall fritak pr. lagdel sesongen 2020_2021 Dette er under kartleggning 

Lagdel Antall 
Micro  
Mini  
U-11  
U-12  
U-13  
U-14  
U-15  

 
Ønsker en drøfting i styret med føringer for kopenasjon til frivillige i 
støtteapparatet på Mikro. 

- Løsning : 6 fritak i mikro ( fra start av sesongen ) og 3 i de 
øvrige lagdelene – enstemming 

- Fakturering mikro – finner løsning igjennom Spond slik at 
dette blir rettferdig for alle og fakturering skjer etter 
brøk. Vedtatt følgende: 

- Påmelding iløpet av september betaler for 2 mnd. 
- Påmelding iløpet av oktober betaler for 1 mnd. 
- Påmelding iløpet av november/desember får gratis ut 

året. 
 
Skal keepere ha halv treningsavgift også denne sesongen?  Evt. fri?  
HALV besluttet under kompensasjonssaken. 
  

 

17/20_21 Ny fordeling av skap og utstyrsplasser i trenerrommet 
Sportslig avgjør hvem som skal ha hvilke skap. 

 

18/20_21 Avklare hva rommet innerst til høyre i trenerrommet skal brukes til 
Klubb utstyr bør lagres der, mikro – mini ser på behovet og kommer 
tilbake med forslag. 

 

19/20_21 Daniel informerte – jobbes videre med dette.  
20/20_21 Tommy følger opp politiattester for trenere og lagledere. Tommy 
21/20_21 Sak fra Sportslig: 

Klubben trenger en barneidrettsansvarlig 
Denne rollen er ikke fordelt og må komme på plass. 

 
 
Daniel 

22/20_21 Bestilling sendes i tråd med liste fra Lagleder – enstemmig bestemt  



 

 

23/20_21 Sak meldt inn av Styret 
Jentesatsning i Trønderhockey 
Funnet sin løsning. 

 

24/20_21 Sak meldt inn av Styret  
Covid-19  
At Leangen Ishockeyklubb bidrar med proaktiv handling for å holde 
foreldre utenfor garderobe etc. vi utvilsomt bidra til lavere smitterisiko. 
Vi har full forståelse for at hallen er et yndig treffpunkt for de fleste, men 
til hvilken pris? Kan vi oppfordre til å vrimle utenfor på  benker framfor i 
korridorene? Vi bør ha dette som en sak på kommende styremøte. 

 
Klubben skal fortsatt være proaktiv og bruke våre kanaler til å oppfordre 
til forsiktighet. 

 

25/20_21 Sak meldt inn av sportslig 
Støtte for oppussing av trenerrom, ordne flere skap, male vegger og 
legge teppeflis  
Kostnad – ukjent 
Arbeid gjøres på dugnad 
 
Det bevilges 5 000 kroner til dette formålet, sportslig styrer prosessen 

 

Diverse Underslagsforsikring  
 
Grunnet COVID og blandede opplevelser med dagens opplegg ønsker vi å 
holde ishockeyskolene i egen klubb  

- Er dette mulig 
Det er ønske fra klubben grunnet at dette har fungert dårlig tidligere og 
gir et brudd i treningene og den gjennomgående rekrutteringen som 
klubbene driver med. 

Rune 
 
 
Daniel 

 
 
Neste styremøte holdes Onsdag 17 September kl. 18:00-20:00. Innkalling blir sendt ut i forveien – og 
minner om fristen om å melde inn saker. Saker meldes inn til sekretaer@leangenhockey.no 
underveis og frem mot møtet med en frist på 2 dager før oppsatt styremøte 
 
  
Takk for et godt møte!  


